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Abstract (en)
[origin: CA3204290A1] The invention relates to a security element (1) for securities or security documents and to a method for producing a security
element (1). The security element (1) is designed with at least one first region (2) having first structures (3), which first structures (3) reflect first
information in different spatial regions such that a movement image appears to an observer when a light source (8) moves correspondingly and/or
when an angle of observation changes. When the light source (8) moves and/or the angle of observation changes, the first information moves at the
same time. The security element (1) is also designed with at least one second region (4) having second structures (5), which second structures (5)
reproduce second information which is static and/or independent of the angle of observation.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Sicherheitselement (1) für Wertpapiere oder Sicherheitspapiere und ein Verfahren zur Herstellung eines
Sicherheitselements (1). Das Sicherheitselement (1) ist mit zumindest einem ersten Bereich (2) mit ersten Strukturen (3) ausgebildet, welche ersten
Strukturen (3) eine erste Information in unterschiedliche Raumbereiche reflektieren, sodass für einen Betrachter bei entsprechender Bewegung
einer Lichtquelle (8) und/oder bei Veränderung eines Beobachtungswinkels ein Bewegungsbild entsteht. Bei Bewegung der Lichtquelle (8) und/
oder bei Veränderung des Beobachtungswinkels entsteht gleichzeitig eine Bewegung der ersten Information. Das Sicherheitselement (1) ist
dabei mit zumindest einem zweiten Bereich (4) mit zweiten Strukturen (5) ausgebildet, welche zweiten Strukturen (5) eine statische und/oder
blickwinkelunabhängige zweite Information wiedergeben.
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